Baptist University Road Campus — Floor Replacement Works in Common Corridor on Level 5

of Academic and Administration Building (AAB)
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From 20 July 2024 (Saturday) to 21 July 2024 (Sunday); and
from 31 July 2024 (Wednesday) to 4 August 2024 (Sunday):
- The common corridor, classrooms AAB502 to AB508, male toilet and female toilet on Level 5 of AAB will be temporarily closed.

Please use the toilets on other floors of AAB.
- Lift Nos. 5 to 8 and staircase No. 1 will not be able to reach Level 5 of AAB. Please use lift Nos.

1 to 4 instead.
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The male toilet, female toilet, classrooms AAB502 to AAB506, and main canteen on Level 5 of AAB are in normal use and
operation during the construction period except for the dates shown above.
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Lavout Plan of Level 5 of Academic and Administration Building (AAB)
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浸會大學道校園 – 教學及行政大樓五樓公共走廊更換地板工程
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From 20 July 2024 (Saturday) to 21 July 2024 (Sunday); and
from 31 July 2024 (Wednesday) to 4 August 2024 (Sunday):
-   The common corridor, classrooms AAB502 to AB508, male toilet and female toilet on Level 5 of AAB will be temporarily closed.    
     Please use the toilets on other floors of AAB.
-    Lift Nos. 5 to 8 and staircase No. 1 will not be able to reach Level 5 of AAB. Please use lift Nos. 1 to 4 instead.  

於二零二四年七月二十日﹝星期六﹞至二零二四年七月二十一日﹝星期日﹞; 及
二零二四年七月三十一日﹝星期三﹞至二零二四年八月四日﹝星期日﹞
-  教學及行政大樓五樓之公共走廊、課室AAB502室 至AAB508室、男洗手間及女洗手間將暫停使用。請使用其他樓層之洗手間。
-  五號至八號電梯及一號樓梯將無法到達教學及行政大樓五樓，請改用一號至四號電梯。
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The male toilet, female toilet, classrooms AAB502 to AAB506, and main canteen on Level 5 of AAB are in normal use and operation during the construction period except for the dates shown above.
除上述日期外，教學及行政大樓五樓之課室AAB502室至AAB506室、男廁、女廁、及食堂在施工期間均正常使用及營業。





